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Bijdrage BGL: Perspectief nota 2022-2026  

Voorzitter, 
Voor ons ligt in dit verkiezingsjaar een beleidsarme perspectiefnota.
Hier wordt ons zicht gegeven op de lopende begroting (1e 3mnd) 

- Mooi dat 76% is behaald en dat per bestuursprogramma de voorziene kansen en 
bedreigingen worden aangegeven. 

- Fijn dat we van de provincie Overijssel voor de programmabegroting 2022 en 
meerjarenramingen groen licht krijgen.  

- De financiële kaders voor de meerjarenbegroting 2023-2026  zijn helder toegelicht.

Uit het op p.63 afgegeven financiële beeld voor de komende jaren zien we in het saldo na verwerking 
van de maartbrief positieve cijfers tot 2026. Dan is het negatief door een daling van de bijdrage uit 
het gemeentefonds. BGL heeft hier een hard hoofd in. Waarom die korting en hoe kan je dat 
opvangen als gemeente? Hoe worden wij als raad in dit proces betrokken?

Voorzitter in hoeverre volstaan de bedragen in deze meerjarenbegroting voor de in het nieuwe 
coalitieakkoord aangegeven ambities? Denk hierbij aan middelen voor rondwegen en de andere 
genoemde aandachtspunten.  Volstaan de plussen of lopen we in de min, ook met oog op 
toenemende inflatie en daarmee tegenvallende kosten.
Wanneer kunnen we nieuwe financiële informatie verwachten vanuit het Rijk die op deze begroting 
van invloed kan zijn?  Welke kant gaat dat op voor zover daar een inschatting valt te maken?

Algemeen:
Op dit moment zijn er in onze samenleving op verschillende schaalniveaus vraagstukken in beeld 
waar we weinig grip op lijken te krijgen.

- Corona, Klimaatverandering,
- Oorlog in Europa tussen Rusland en Oekraïne, Economische inflatie
- Woningnood Energiearmoede
- Stikstofcrisis Jeugdbeleid

Vraagstukken die in de media volop aan bod komen en uitgebreid worden besproken. 
Door nieuwe vormen van multimedia zien we steeds meer individuen en groeperingen deelnemen 
aan die discussies. Landelijk vertaald zich dat naar een toename van politieke partijen. Dat vraagt 
naast de inhoudelijke uitdagingen die op ons afkomen ook om stabiele samenwerkingsvormen. Het 
luisteren naar elkaar en respecteren van elkaars belangen dient hierbij vanzelfsprekend te zijn.  

Voorzitter het is belangrijk dat afgelopen donderdag het College in gesprek is gegaan met 
maatschappelijke groeperingen om input op te halen voor het nader uit te werken coalitieakkoord 
“duurzaam doorbouwen”. Dat past in het besef dat welzijn breder is dan economische groei en het 
belangrijk is om voor nieuwe uitdagende vraagstukken met elkaar goede keuzes te maken. 
Het is eveneens van belang om in dat coalitieakkoord de doelen zo te formuleren dat ze helder zijn 
om te voorkomen dat we langs elkaar heen gaan praten.

Voorzitter,  
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Aandacht voor een vitaal platteland, staat op dit moment met stip op éen in onze gemeente. De 
startnotitie Nationaal Programma Landelijk Gebied heeft een enorme impact voor Steenwijkerland. 
We zijn opgelucht dat er eerder vandaag een motie met grote meerderheid is aangenomen waarin 
Steenwijkerland aangeeft richting Rijk en provincie deze startnotitie af te wijzen. Het streven naar 
een goede balans vanuit ecologie, economie en leefbaarheid voor Steenwijkerland van onderaf 
vanuit een integrale gebiedsgerichte benadering met gebiedspartners heeft alleen kans van slagen 
als er voor de agrarische sector ook toekomstperspectief is. Daar ontbreekt het nu aan.
 
Wonen
Zonder betaalbare woningen voor onze jeugd en ouderen wordt het lastig om onze kernen en wijken 
actief en vitaal te houden. Gezien de enorme druk op de bouwsector roepen we het College actief 
mee te denken en werken aan het realiseren van betaalbare nieuwbouwwoningen waar mogelijk 
met aandacht voor inbreiding en herontwikkeling. Ook gezien de stikstof discussie roepen we op 
terughoudend te zijn met nieuwe vakantieparken. Prioriteit ligt wat ons betreft bij  betaalbare 
woningen. 

Inwoner op 1
- Blij dat het budget inwonersinitiatieven jaarlijks wordt verhoogd met 40.000 euro!
- We zetten voor inwoners tevredenheid in op een 7. De klantcontactmonitor helpt hierbij. 

Heeft dit instrument ook aandacht voor ouderen die minder ICT vaardig zijn? (laaggeletterd) 
- Is het mogelijk een overzicht te krijgen van Right to Challenge projecten uit Steenwijkerland. 

Duurzaam
- Voorzitter BGL wil na het zomerreces werken aan het opstellen van een motie vreemd aan 

de orde waarbij wij als gemeente Steenwijkerland het Rijk en de provincie oproepen de 
opening van Lelystad Airport te stoppen! Wie willen hier over meedenken?

 Werk aan de winkel
- De uitgifte van bedrijfskavels loopt goed. 12 hectare uitbreiding lijkt nodig. Maar besef dat 

meer niet altijd beter is. Het is belangrijk dat Steenwijkerland ervoor zorgt dat onze 
bestaande bedrijventerreinen toekomstbestendig blijven om groei van huidige bedrijven te 
kunnen blijven faciliteren! 

- Over de problematiek met de loswal in Giethoorn is inmiddels veel geschreven. Maar wat is 
nu precies de stand van zaken? Is er inmiddels zicht op een structurele oplossing voor het 
laden en lossen in Giethoorn? Welke oplossingsrichtingen zijn nog mogelijk en aan welke 
strategie wordt gewerkt om het laden en lossen voor de Gieterse gemeenschap 
toekomstbestendig te maken? 

Samenredzaam
In de zorg loopt het op meerdere fronten moeizaam. Uitgestelde zorg door Corona, een vergrijzende 
bevolking, een tekort aan huisartsen. Nieuwe samenwerkingsvormen zijn nodig om de menselijke 
maat niet uit het oog te verliezen. Goed dat de gemeente hierin meedenkt.  

Openbare ruimte
BGL is voorstander van ecologisch maaibeheer met oog op versterken biodiversiteit. We vinden het 
belangrijk dat er met oog voor veiligheid, het zicht bij fietspaden en kruisingen gegarandeerd wordt 
door daar vaker te maaien. 


